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Abstract (en)
[origin: WO9300269A1] A security bag (6) is formed from sheet material (1) and has a first portion (3) including an opening (8) by means of which
access is gained to the interior of the bag and a closure portion (7, 14) which is superposable with the first portion (3) to seal the opening by virtue
of a band of adhesive (9). An indicator means (11) is provided which is disposed adjacent the opening (8) on sealing of the opening and which
provides a visible and durable indication of heating or cooling of the bag.

Abstract (fr)
Un sac de sécurité (6) est composé d'un matériau en feuille (1) et comprend une première partie (3) pourvue d'une ouverture (8) par l'intermédiaire
de laquelle on accède à l'intérieur du sac, et une partie (7, 14) destinée à la fermeture qui peut être superposée à la première partie (3) afin de
sceller l'ouverture au moyen d'une bande adhésive (9). Un dispositif indicateur (11) est placé de façon contiguë à l'ouverture (8) lorsque celle-ci es
scellée et fournit une indication visuelle durable d'un réchauffement ou d'un refroidissement du sac.
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